
 
 

’s-Hertogenbosch, 17 januari 2013, 

 

Vragen artikel 39, kunstgras De Dukes 

 

Op 18 december 2012 besloot uw college om in de loop van 2013 een kunstgrasveld aan 

te leggen voor de rugbyvereniging de Dukes onder de wal bij de Hekellaan.  

 

GroenLinks heeft grote vragen bij de aanleg van een kunstgrasveld ter plaatse. Het is 

een grote inbreuk op buitengewoon gevoelige locatie. Het is een nu parkachtig grasveld 

die een geheel vormt met het omliggende park met oude bomenlanen en de stadswal. 

Een plek van buitengewoon hoge kwaliteit.  Die wordt volledig teniet gedaan door de 

aanleg van kunstgras. Dit heeft een onnatuurlijke harde tint die niet met dag en de 

seizoenen meekleurt. Het biedt geen ruimte en leven , bijvoorbeeld vogels. Je kan er niet 

lekker op zitten. Bij kunstgrasvelden is het nodig om deze af te zetten met een hekwerk 

om uitloop van de korrels naar de omgeving te voorkomen. Ook dit hek is een storende 

inbreuk op het park. Wij vrezen dat dit behangen zal worden met ontsierende borden, 

waardoor de kwaliteit nog verder wordt aangetast.  

 

Op weg naar de vaststelling van het bestemmingsplan Zuiderpark is intensief 

gediscussieerd over de inpassing van de sportverenigingen in het Zuiderpark. 

Geconstateerd is toen dat deze “te gast” zijn en als zodanig zorgen voor verlevendiging 

van het park. Uitdrukkelijk is toen gesteld dat uitbreiding van de rugbyclub in het park 

niet aan de orde kon zijn, meer  dan  het medegebruik van grasvelden in het park. Dat is 

ook richting de rugbyclub uitdrukkelijk gecommuniceerd; het is een prachtige locatie 

maar met beperkingen.. Er is hen een aanbod gedaan om te verhuizen naar een andere 

locatie in de stad met meer mogelijkheden voor uitbreiding. Dit aanbod door de 

rugbyvereniging afgewezen. 

In het volle bewustzijn van het feit dat een uitbreiding niet aan de orde kon zijn en van 

de kwetsbaarheid van de huidige locatie. 

  

Onze fractie was dan ook verbaasd te lezen dat deze uitbreiding nu toch plaatsheeft en 

dat het college voornemens is deze ter plekke te faciliteren met een kunstgrasveld. 

 

We zijn blij dat het college de tegenwoordigheid van geest heeft gehad om te bepalen 

dat het gras groen moet zijn (kunstgras is bijvoorbeeld ook in blauw beschikbaar). Maar 

het neemt onze bezwaren niet weg. Het blijft een ontsierend stuk kunststof met een hek 

er omheen op een heel bijzondere plek van de binnenstad. 

 

Daarom aan het college de volgende vragen: 

 

1. Heeft u bovenstaande argumenten tegen de aanleg van een afgewogen. Zo ja 

waarom heeft deze afweging niet tot een ander besluit geleid? 

 

2. Bent u gezien het bovenstaande bereid om het besluit te herzien? 

 

 

Hoogachtend, 

namens de fractie van GroenLinks, 

 

Peter van Doremalen. 

 

 


